



RESUM CONFERÈNCIA

MIQUEL VALLS, president de la Cambra de Comerç de Barcelona

04 de juny de 2018

En el marc del Barcelona Tribuna, el president de la Cambra de Comerç de Barcelona, **Miquel Valls**, va participar en el dinar-col·loqui 'Visions de Catalunya des de Barcelona', una conferència centrada en la capital catalana i la seva àrea d'influència, fent especial èmfasi en els seus actius, reptes, iniciatives i projectes.

Després de la introducció de Miquel Roca, Valls va iniciar la seva intervenció recordant que "durant els últims mesos s'han intensificat els debats sobre el present i el futur del què ha de ser Barcelona". La causa, segons el president de la Cambra de Comerç, són les eleccions municipals del pròxim any, el clima d'instabilitat política a Catalunya i el nou escenari econòmic "a la sortida de la crisi" caracteritzat per la globalització i els canvis tecnològics.

El principal objectiu que va marcar Valls és situar la Barcelona metropolitana entre les cinquanta millors metròpolis del món. Per aquest motiu, va reclamar un "gran pacte transversal" públic-privat: "estem fermament convençuts que per tal que Barcelona continuï sent el que ha estat fins ara, el model públic-privat és fonamental".

El president de la Cambra de Comerç de Barcelona va remarcar que l'àrea metropolitana de Barcelona constitueix "un dels principals pols logístics i industrials del Sud d'Europa i de la Mediterrània", i per tant, és imprescindible tenir en compte la indústria que envolta el Vallès Oriental i Occidental, el Maresme i les zones logístiques entre el port i l'aeroport, ja que "són i continuan sent la columna vertebral de l'economia metropolitana", va expressar.

Preguntat sobre si es presentaria a les pròximes eleccions de la Cambra, Valls va anunciar que "és el moment de donar pas a la renovació, i per tant, no em presentaré a la reelecció". Està previst que els comicis de la institució es convoquin després de l'estiu i se celebren a "finals d'any" després de quatre anys de pròrroga "perquè el Govern no va adaptar fins l'any passat la llei general de Cambres estatal". No va desvetllar el pròxim president, però confia que sigui algú amb "experiència empresarial provada i un currículum empresarial de primer nivell", amb una "trajectòria empresarial internacional" i "un gran ambaixador de Barcelona".

L'actualitat política també va copsar la intervenció de Miquel Valls. El president de la corporació de dret públic va aprofitar per enviar un clar missatge a Torra: "la primera obligació que té el Govern de Catalunya és fer uns pressupostos. Estem a juny, tenim mig any", va sentenciar Valls.

Pel que fa al canvi de govern central, Valls considera que la moció de censura "és democràcia" i va celebrar que Pedro Sánchez mantingui els pressupostos aprovats per l'anterior executiu del Partit Popular.



RESUMEN CONFERENCIA

MIQUEL VALLS, Presidente de la Cámara de Comercio de Barcelona

04 de junio de 2018

En el marco del Barcelona Tribuna, el presidente de la Cámara de Comercio de Barcelona, Miquel Valls, participó en el almuerzo-coloquio 'Visiones de Cataluña desde Barcelona', una conferencia centrada en la capital catalana y su área de influencia, haciendo especial énfasis en sus activos, retos, iniciativas y proyectos.

Tras la introducción de Miquel Roca, Valls inició su intervención recordando que "durante los últimos meses se han intensificado los debates sobre el presente y el futuro de lo que debe ser Barcelona". La causa, según el presidente de la Cámara de Comercio, son las elecciones municipales del próximo año, el clima de inestabilidad política en Cataluña y el nuevo escenario económico "a la salida de la crisis" caracterizado por la globalización y los cambios tecnológicos.

El principal objetivo que marcó Valls es situar la Barcelona metropolitana entre las cincuenta mejores metrópolis del mundo. Por este motivo, reclamó un "gran pacto transversal" público-privado: "estamos firmemente convencidos de que para que Barcelona siga siendo lo que ha sido hasta ahora, el modelo público-privado es fundamental".

El presidente de la Cámara de Comercio de Barcelona remarcó que el área metropolitana de Barcelona constituye "uno de los principales polos logísticos e industriales del Sur de Europa y del Mediterráneo", y por tanto, es imprescindible tener en cuenta la industria que rodea el Vallès Oriental y Occidental, Maresme y las zonas logísticas entre el puerto y el aeropuerto, ya que "son y seguirán siendo la columna vertebral de la economía metropolitana", expresó.

Preguntado sobre si se presentaría a las próximas elecciones de la Cámara, Valls anunció que "es el momento de dar paso a la renovación, y por tanto, no me presentaré a la reelección". Está previsto que los comicios de la institución se convoquen después del verano y se celebren a "finales de año" tras cuatro años de prórroga" porque el Gobierno no adaptó hasta el año pasado la ley general de Cámaras estatal" . No desveló el próximo presidente, pero confía en que sea alguien con "experiencia empresarial probada y un currículum empresarial de primer nivel", con una "trayectoria empresarial internacional" y "un gran embajador de Barcelona".

La actualidad política también captó la intervención de Miquel Valls. El presidente de la corporación de derecho público aprovechó para enviar un claro mensaje a Torra: "la primera obligación que tiene el Gobierno de Cataluña es hacer unos presupuestos. Estamos en junio, tenemos medio año ", sentenció Valls.

En cuanto al cambio de gobierno central, Valls considera que la moción de censura "es democracia" y celebró que Pedro Sánchez mantenga los presupuestos aprobados por el anterior ejecutivo del Partido Popular.